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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 
sammanträde 2021-02-22, § 9 

 

   
 

 Tid Måndagen den 22 februari 2022 kl. 17.00 – 17:35 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justering Måndagen den 7 mars 2022, §§ 1-6, 8-11,14,16-22 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Måndagen den 22 februari 2022, §§ 7,12,13,15 

  

 

Katarina Luhr Emilia Bjuggren 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  
Emilia Bjuggren (S) vice ordföranden  
 
Torbjörn Erbe (M)   
Fritz Lennaárd (M)   
Jonas Nilsson (M)   
Amelie Langby (M) 
Patrik Silverudd (L)     
Gunnar Caperius (C)   
Felix Antman Debels (S)   
Jakob Sahlin (S)   
Deniz Butros (V)     
Tapani Juntunen (SD)   

 

 Tjänstgörande ersättare: 
Maria Mustonen (V)  för Rose-Marie Rooth (V) 
 

 Ersättare:   
Per Hagwall (M)   
Kjell-Åke Karlsson (M)   
Felix Schartner Giertta (MP)   
Maja Boström (C)   
Sinikka Suutari (S)   
Isak Öhrlund (S) 
Frida Bengtsson (S)     
Maria Mustonen (V)   
Frida Nehrfors Hultén (V)   

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Anna Hadenius, Timmie Aspelin, Kerstin Thörner, 

Monika Gerdhem, Gustaf Landahl, Daniel Persson, Emily Tjäder, Anders 

Kandelin, Anna Lindén, Anna Sundman, samt borgarrådssekreteraren 

Gabriel Dorrian Werner och personalföreträdaren Luis Lopez. 
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Handlingsplan för långsiktiga investeringar i solpaneler 
på fastighetskontorets byggnader 
Avrapportering av budgetuppdrag 
Dnr 2021-4165 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 
förslag: 
 
1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

förvaltningens anmälan av uppdraget. 
 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Katarina Luhr (MP) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Katarina Luhr (MP), Torbjörn Erbe m.fl. (M), Patrik 
Silverudd (L) och Gunnar Caperius (C) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 

Vi är mycket positiva till att det nu har tagits fram en 
långsiktig handlingsplan för investeringar i solenergi på 
fastighetskontorets byggnader. Då planen är långsiktig hade 
vi dock önskat att den även hade innehållit en redovisning av 
det kostnadsläge, på exempelvis el och anläggningar, som 
lönsamheten är beräknad på. För att bedöma investeringarnas 
lönsamhet är det viktigt att de parametrar som använts i 
beräkningar redovisas tydligt. Detta är särskilt viktigt när det 
gäller beräkningar av solcellers lönsamhet då priset på 
solceller de senaste åren minskat drastiskt. Även 
avskrivningstiden för investeringarna är viktig att redovisa för 
att bättre förstå lönsamhetskalkylerna. Det vore önskvärt om 
dessa aspekter kunde förtydligas i det framtida arbetet med att 
nå stadens mål för solceller.   

 
Deniz Butros m.fl. (V) och vice ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 

Elektrifiering är en del av den nödvändiga 
klimatomställningen världen och staden står inför.  
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För att nå Stockholms stads beslutade hållbarhetmål och 
klimatmål behöver stora ansträngningar göras för att 
medverka till att täcka det ökande behovet av fossilfri el. 
Prioritetsordningen som presenteras i underlaget är bra men vi 
ser att definitionen för lönsamhet i projektet är för snäv. 
Handlingsplanen ska vara långsiktig och ändå är det endast 15 
byggnader som ses som möjliga i ett första skede, det räcker 
inte om man på allvar vill reducera stadens fossila avtryck 
och ta täten i klimatomställningen.  
 
Vänsterpartiet ser liksom miljöförvaltningen att mycket 
utveckling händer runt solpaneler, både vad gäller regelverk 
och effektivitet. Därför bör projektet följas upp de närmsta 
åren för att utvidgas till fler byggnader. 
 
 

 
 
 Vid protokollet 
 Kerstin Thörner 


